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Zápisnica  č.  7/2022 

zo    zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Horná Ves 
konaného dňa 28. 10. 2022   o 16:30 hodín 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:        starosta obce -  p. Jozef Hrotek 

 

                         Poslanci -       p. Ján Jankula 

                                                p. Jana Valterová 

                                                p. Marta Bezdeková 

                                                p. Mgr. Alexandra Maceková 

 

 

Neprítomní:                   p. Jana Gubanová 

                                       p. Jolana Radošinska 

                                       p. Milan Viglaský 

 

 

Prítomní:    hlavná kontrolórka obce – p. Ing. Miroslava Balogová 

                    účtovníčka obce – p. Ing. Lucia Čmiková 

 

 

Prítomní občania : podľa prezenčnej listiny 

 

 

K bodu 1 - Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ  otvoril pán Jozef Hrotek, starosta obce.  Privítal všetkých prítomných.  

Starosta obce konštatoval, že  počet prítomných poslancov je 4. OZ bolo uznášania schopné. 

OZ obce Horná Ves schválilo nasledovný program v tomto znení: 

 

PROGRAM: 

       1. Otvorenie zasadnutia.  

       2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie 

       3. Správa o kontrole plnenia uznesení zo zasadnutia OZ v Hornej Vsi zo dňa 12.10.2022 

       4. Úprava rozpočtu obce Horná Ves na r. 2022 č. 9 

       5. Schválenie VZN č. 2/2022 

       6. Schválenie Sadzobník úhrad za užívanie majetku obce a za služby poskytované obcou   

           Horná Ves 

       7. Rôzne 

       8. Záver. 

 

 

 

K bodu 2 - Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie 
Zapisovateľka:       p. Lucia Kmeťová 

Návrhová komisia: p. Jana Valterová, p. Marta Bezdeková 
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K bodu 3 - Správa o kontrole plnenia uznesení zo zasadnutia OZ v Hornej Vsi zo dňa 

12.10.2022 

Kontrolu plnenia uznesení vykonala HK obce Ing. Miroslava Balogová. Venovala sa 

uzneseniam z minulých rokovaní OZ. Správa tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K uzneseniu č. 58/2022 - Obecné zastupiteľstvo obce Horná Ves ukladá obecnému úradu 

pripraviť VZN o zrušení VZN č. 3/2013 o zákaze používania alkoholických nápojov na 

vymedzených verejne prístupných miestach v obci Horná Ves zo dňa 30.9.2013. 

 

VZN bude predmetom rokovania OZ 28.10.2022 . 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Horná Ves berie na vedomie správu kontrolórky obce o kontrole 

plnenia uznesení zo zasadnutia OZ dňa 12.10.2022 . 

 

 

 

 

K bodu 4 - Úprava rozpočtu obce Horná Ves na r. 2022 č. 9 

Materiál bol poslancom zaslaný na preštudovanie vopred v elektronickej podobe a tvorí 

prílohu tejto zápisnice. 

V tomto bode starosta obce vyzval Ing. Luciu Čmikovú, ekonómku obce o predloženie 

návrhu úpravy rozpočtu. Pani ekonómka ďalej predniesla tento návrh a ozrejmila jeho 

náležitosti. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Horná Ves schvaľuje úpravu rozpočtu obce Horná Ves na r. 2022 

č. 9 podľa prílohy. 

 

Hlasovanie Za: 4 

                   Proti: 0 

                   Zdržal sa: 0 

                   Neprítomní: 3 

 

 

  

K bodu 5  – Schválenie VZN č. 2/2022 

Obecné zastupiteľstvo obce Horná Ves schvaľuje VZN č. 2/2022, ktorým sa zrušuje VZN č. 

3/2013 o zákaze používania alkoholických nápojov na vymedzených verejne prístupných 

miestach v obci Horná Ves bez pripomienok. 

 

Hlasovanie Za: 4 

                   Proti: 0 

                   Zdržal sa: 0 

                   Neprítomní: 3 

 

 

K bodu 6 – Schválenie Sadzobníka úhrad za užívanie majetku obce a za služby 

poskytované obcou Horná Ves 

OZ obce Horná Ves prerokovalo návrh na úpravu cien v Sadzobníku úhrad z dôvodu 

navyšovania cien energií. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Horná Ves  schvaľuje Sadzobník úhrad za užívanie majetku obce 

a za služby poskytované obcou Horná Ves s účinnosťou od 1.1.2023 . 
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Hlasovanie Za: 4 

                   Proti: 0 

                   Zdržal sa: 0 

                   Neprítomní: 3 

 

 

 

 

 

K bodu 7 – Rôzne 

Pani Marta Bezdeková sa opýtala pána starostu, aká je situácia ohľadom zavedenia siete wifi. 

Pán starosta informoval OZ, že projekt ohľadom wifi je zaslaný na finančnú kontrolu 

verejného obstarávania. 

Ďalej informoval, že obec dostala ponuku na zavedenie kamerového systému od firmy Kinet.  

 

Pani Maceková navrhla, že keď sa budú v budúcnosti vymieňať okná na škole v telocvični, 

aby sa objednali mliečne sklá. 

 

Pán starosta ďalej informoval OZ, že pán farár požiadal obec o pomoc pri výstavbe nového 

chodníka pri kostole. 

 

K bodu 8 – Záver 

Pán starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 17:30  hodín . 

Zapísala :  Lucia Kmeťová  ............................ 

                                                                                                           

 

 

 

                                                                                                             Jozef Hrotek 

                         starosta obce 


